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Göz görüyor, İsrail kabul etmiyor
  
  
  Filistin'in Türkiye Büyükelçisi ile canlı yayında karşı karşıya gelen İsrail'in Türkiye
Büyükelçisine sunucu &quot;Kitle imha silahlarını&quot; sordu. Kitle imha silahlarını
inkar eden İsrailli Elçiye sunucu ekrandaki görüntüyü hatırlattı ancak Elçi göz göre göre...
  
  Canlı yayında karşılaşan İsrail ve Filistin Büyükelçileri &quot;Gazze&quot;yi konuştu. İsrail
Büyükelçisi, yeryüzünde görülmemiş yalanı ve inkarıyla sunucuyu çileden çıkardı. Kitle imha
silahları ile ölüm yağdırmaya İsrail'in ne zaman son vereceğini soran sunucuya İsrail Büyükelçisi
insanlıktan çıkaracak bir cevap verdi:
  
  İşte o diyalog:
  
  Sunucu: Ekranda da canlı görüntüler var. Saldırılara ilişkin. Uzmanların kitle imha silahları
olarak ifade ettiği silahların ateşleöndiğini görüyoruz. Bunun insani olmardığına siz de katılmıyor
musunuz?
  
  İsrail Büyükelçisi Gabi Levy: Bunu reddediyorum bunun hiç bir kanıtı yok. Bizim bombalarımız
insanlara zarar vermiyor. 
  
  Sunucu: Ama ekranlarda görüyoruz... İnsanların üzerine ölüm saçmayı ne zaman
durduracaksınız?
  
  Gabi Levy: Tamamen reddediyorum. Beyaz fosfor kullanılıyor. İnsanlara zarar vermez.
İnsanların ölümü bizim askerlere yanıt verdiği için. Çocuklar bir operasyonada özellikle bir terör
örgütüne karşı yaptığınızda evlerden savaştan bahsediyoruz, okullardan yapılan bir savaş.
Elbette sivil kayıplar oldu. HAMAS liderleri bu sorumluluğu üstlenmek zorunda.
    

  EDİTÖR:  

  

  Bunlar yahudi, Allah ve Resulullah s.a.v. düşmanı. Bunlar islamı Kur'anı Resulullahı kabul
etmediler ki Filistini kabul etsinler. Bunlardan kabul beklenmez, merhamet umulmaz, emin
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olunmaz, bunların ilacı cihad ve kellelerini uçurmak... BAŞKA İLAÇ VARSA SÖYLEYİN....    
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